
 

Folkvarsvej-Karréens Gårdlaug 
 
Referat fra bestyrelsesmøde nr. 5, 17. Årgang 
Onsdag den 9. december 2015 kl. 19.30 
Hos Lykke  
Tilstede: Mette, Maria, Ole og Lykke refererer. 
 
Dagsorden: 
1. Valg af dirigent 
2. Næste bestyrelsesmøde den 13. januar 2016 kl. 19.30 
3. Godkendelse af dagsorden: Godkendes 
4. Godkendelse af bestyrelsesreferat af møde den 21. oktober 2015 Godkendes 
5. Meddelelser: 
 Primo 2016 vil gaardlauget informere om: hundeluftning og 
affaldshåndtering. Der skal opslag i opgange og brev i postkasser. Der skal gøres 
noget ved problemerne. Det har taget overhånd.  
 Gaardlauget har fået tilbudt at leje kælderlokaler Folkvarsvej 9. 
Bestyrelsen i Gaardlauget takker nej til tilbuddet. Hvis det skulle komme på tale, 
skal det rejses som et forslag på en generalforsamling.    

Bedet Nylandsvej 18: udgifter i forbindelse med retablering og flytning af 
bed, i forbindelse med altanprojektet, betales af foreningen. Gaardlauget har en 
gang betalt for etablering af bedet for få år siden.   
6. Se på Marias udkast til brev til foreningerne om hunde i gården: Det bliver færdig 
ved årsskiftet. 
7. Budget og økonomi: Der er ikke noget nyt under punktet. 
8. Anlægsarbejder: Der er ikke noget nyt under punktet. 
9. vedligeholdelse (grøn): Der er ikke noget nyt under punktet. 
10. Vedligeholdelse (ikke grøn): Der er ikke noget nyt under punktet. 
11. Døre i skur til containere Nyelandsvej 2 B: Dørene er monteret, det er blevet 
rigtig godt. 
12. Evt.  
Skilte til hundelufteproblemet i gården. Vi taler om nye skilte ved ind/udgange og 
på skure. Det er aluminiumsskilte, der koster ca. kr. 300 pr stk. Vi beslutter på 
næste møde, hvor de skal sidde og hvor mange, der skal op.   
 
 
Lykke Østerlin Koch 9. december 2015 Mødet sluttede kl. 22 
 


